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Ireneusz  Kozecki

Radny  Rady  PowiatuNowotomyskiego

Stary  Tomyśl,  25.04.2023  r.

STAROSTWO POWIATOWE

w Nowyn'i  Tomyślu

t  Kancelaria  Ogólna

--Sz:P:a  (p
Andrzej  Wilkoński

Starosta  Nowotomyski

INTERPELACJA

Na  podstawie  paragrafu  20 Statutu  Powiatu  Nowotomyskiego  oraz  w  nawiazarńu  do
odpowiedzi  Starosty  Nowotomyskiego  udzielonej  na  moją  interpelację  z dnia  22 lutego  2023 roku
wnoszę  o przygotowanie  szczegółowej  informacji,  jak  przebiegł  proces  adminstracyjno-decyzyjny
rozliczarńa  pozyskanego  drewna  /90  sztuk/  z wycinki  w  pasach  drogowych  dróg  powiatowych
wycinanych  pojedynczymi  decyzjami  w  roku  2020  i2021.  Jak  wynika  z treści  udzielonej
odpowiedzi  cytuję...Drzewa  te były  systematycznie  wycinane  i wywożone  na  obwć»d  drogowy  w
Opalenicy.Pozyskane  z wycinki  drewno  częściowo  było  zagospodarowane  przez  pracowników
gospodarczych  pracujących  na drogach  w  porozumieniri  z Kierownikiem  Wydziału  Infrastruktury
Drogowej  ,część  drewna  uległa  biologicznemu  rozkładowi  -  spróchnierńu,część  w  dalszym  ciągu
jest  składowana  na  obwodzie  drogowym  w  Opalerńcy...koniec  cytatu.

Na  jakiej  podstawie  prawnej  Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej
częsciowo  zagospodarowywał  na  rzecz  pracowników  gospodarczych  wyciete  drewno  i ile  tego
drewna  przekazano,  jakie  ilości  drewna  uległy  sprochnieniu  i dlaczego,  a jakie  ilości  drewna
znajdują  się na dzień  dzisiejszy  na skladzie  magazynowym,  które  nie  uległo  spóchnieniu  ikto  jest
za nie  w  imieniu  Powiatu  materialnie  odpowiedzialny  ?

Z poważarńem


